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Z A P I S N I K 

 o održanom on-line sastanku s Upravom GF SUM-a, dana 27.04.2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Nazočni putem google meet-a 

Dekanica: red. prof.dr.sc. Maja Prskalo 

Prodekanica za znanost i članica OKGF-a: izv.prof.dr.sc. Amira Galić 

Prodekan za nastavu: doc.dr.sc. Dragan Ćubela 

Voditeljica katedre za Arhitekturu i Urbanizam: doc.dr.sc. Valerija Kopilaš 

Predsjednica OKGF: mr.sc. Tatjana Džeba 

Voditelj IT centra GF-a: Božo Penavić  

Predsjednik studentskog zbora GF-a i član OKGF-a: Kristijan Živkušić 

 

Dnevni red sastanka:  

1. Redovito održavanje i praćenja on-line nastave na GF  

2. Provedba aktivnosti oko upisa u ak. 2020./2021.g 

3. Provedba aktivnosti iz Akcijskog plana provedbe Strategije SUM-a za GF.  

 

Dekanica Prskalo je pozdravila prisutne i  dala riječ Prodekanu za nastavu: 

 

Ad 1. Redovito održavanje i praćenje on-line nastave: 

 Prodekan za nastavu je izvjestio da se redovito održava komunikaciju sa svim studentskim 

predstavnicima o održanosti i načinu izvođenja on-line nastave. Nastava se odvija 

redovito, a učinjen je i pomak naprijed u odnosu na ranije tjedne. (Prilog br 2) 

. Nastava na kolegiju Engleski jezik na studiju Građevinarstva je također pokrenuta na način da 

se studentima dostavljaju materijali i komunikacija ostvaruje putem e-maila, a Predsjednik 

studentskog zbora je napomenuo da studenti nemaju prigovora na taj vid nastave, 

obzirom na organizaciju kolegija. 

Na kolegiju „Terenska mjerenja“ koji zahtjeva terenski rad nositelj kolegija u redovitoj 

komunikaciji s studentima dogovora način i vrijeme izvođenja iste, obzirom na 

epidemiološku situaciju. 

Održani su i prvi kolokviji na daljinu. 

 

 

 



 
 

 

Ad 2. Provedba aktivnosti oko upisa: 

Informacije o upisu su postavljene na mrežnu stranicu GF. Voditelj IT centra je izvjestio da je u 

pripremi upisni materijal koji će biti objavljen na stranici Fakulteta, i koji će se moći u 

vrijeme upisa popunjavati na daljinu. Priložen će biti i jedan primjerak popunjenog upisnog 

materijala, kako bi se studentima i brucošima pojednostavila procedura upisa i isti 

omogućio on-line.  

 

Prodekanica za znanost je izvjestila o održanom Vijeću doktorskog studija, na kojem je odobren 

jedan prijelaz na naš doktorski studij. U proteklom tjednu je, putem platforme SUMARUM 

i Google meet-a obranjena jedna tema doktorske disertacije na našem Fakultetu i o tome 

postavljena obavijest na mrežnoj stranici. Poslan je e-mail studentima doktorskog studija 

s novim informacijama i pozivom za objavljivanje radova u e-Zborniku. 

 

U tijeku je planiranje izvođenja jednog kolegija na doktorskom studiju putem on-line nastave. 

 

U proteklom tjednu je u suradnji s Voditeljicom katedre i studentima Arhitekture i urbanizma 

izrađena Radionica za učenike Osnovnih škola. Dogovorena je suradnja s Centrom za 

tehničku kulturu, koji će od strane svojih polaznika izrađene primjere naše radionice 

proslijediti nama, te će postojati mogućnost i postavljanja jedne on-line izložbe izrađenih 

primjera na našoj stranici.  

Izrađeni su i promotivni video materijali, te postavljeni na našu Instagram stranicu  i YouTube. 

 

Dekanica se zahvalila svima koji su aktivno sudjelovali u izvedbi navedenih materijala. 

 

Ad 3. Provedba aktivnosti Akcijskog plana GF: 

Dekanica je izvjestila prisutne da je u proteklom tjednu zajedno s Predsjednicom OKGF detaljno 

pregledala sve planirane stavke, za svaku stavku je definirano što se može u narednom 

periodu uraditi. 

Predsjednica OKGF je izvjestila o planiranom sastanku sa svim studentskim predstavnicima 

planiranom za 30.04., o obavijesti o održavanja tečaja Revita na našoj stranici, broju 

planiranih radova za naš e-Zbornik, i ostale mnogobrojne aktivnosti po strateškim 

područjima i ciljevima. Napomenula je da su Prodekani već naveli informaciju o 



 
 

 

radionicama i materijalu za upis. Također su sve aktivnosti već upisane u Akcijski plan 

provedbe na Google disku. 

Obzirom da Prodekan za nastavu redovito održava sastanke s studentskim predstavnicima, 

dogovoreno ja da se  anketa o nastavnom procesu i on-line nastavi održi zadnja dva 

tjedna nastave, te će se na osnovu ankete i mišljenja studenta dodijeliti i priznanje za 

najboljeg nastavnika u izvedbi nastave na daljinu. 

 

Razmotrena je i  mogućnost planiranja on-line studentske konferencije „Valja nama preko“.  

 

Predsjednik studentskog zbora je dao prijedlog da se održi i on-line Znanstveni sat ili stručno 

predavanje na aktualnu temu potresa u Zagrebu i povijesno graditeljsku baštinu. Svi su 

podržali ideju i učinit će daljnje korake u ostvarenju iste. 

 

Dekanica je napomenula da je na zadnjoj sjednici Senata donesena odluka da se što prije 

omogući svim studentima SUM-a dobivanje domene, našim studentima „gf.sum.ba“, te 

će naš Voditelj IT centra od SUMMIT-a dobiti informacije o tome.  

 

Voditeljica katedre A+U istaknula je kako se ovaj vid nastave na daljinu pokazao izuzetno dobar. 

 

Dekanica je naglasila da će u nekom kasnijem periodu sigurno biti puno više korištena, kako 

zbog financijskog aspekta tako i sa svim prednostima koje pruža kod angaziranja vanjskih 

djelatnika izvan BiH. 

 

Ističemo slijedeće : 

- Nastava na daljinu se implementira i održava u sve većem postotku (Prilog 

1 i Prilog 2) i sve više nastavnika održava nastavu putem Google Meet-a. 

Izraženo je zadovoljstvo i Uprave i Studentskog zbora provođenjem nastave 

na daljinu. 

- Nastavnicima se skreće pozornost na potrebu redovitog unošenja održane 

nastave u Knjigu nastave. 

- Redovito se održavaju sastanci Prodekana za nastavu sa studentskim 

predstavnicima. 



 
 

 

- Sve promotivne aktivnosti oko upisa će se, kao i dosada,  na vrijeme 

oglašavati na mrežnoj stranici. 

- U izradi je materijal za upis koji se planira postaviti na mrežnu stranicu GF. 

- U proteklom tjednu održana je obrana na daljinu Teme doktorske disertacije, 

i obavijest postavljena na mrežnu stranicu. 

-  Izrađena je pdf Radionica i implementirana suradnja s CTK Mostar. 

- Razmatraju se mogucnosti oko aktivnosti održavanja on-line studentske 

konferencije „Valja nama preko“. 

- Voditelj IT centra će u dogovoru s Sveučilišnim IT centrom provesti 

aktivnosti oko dodjele domene „gf.sum.ba“ za studente. 

- Planira se redoviti sastanak OKGF-a sa svim studentskim predstavnicima 

30.travnja. 

- Anketa o održanoj on-line nastavi i studentski odabir najboljeg nastavnika 

planira se provesti zadnja dva tjedna nastave. 

- Provedba Akcijskog plana se prati i evidentira redovito, te planiraju 

aktivnosti koje je moguće ostvariti u ovakvim uvjetima.  

 

 

Prilog 1: Izvješće o implementaciji nastave na daljinu za 27.04. na GF. 

Prilog 2: Izvješće o održanosti on-line nastave do u 8. nastavnom tjednu na GF. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


